

Umgang mit Kulturerbestätten (Cottbus, 11/25 May 10)

Dr.

Umgang mit Kulturerbestätten - Möglichkeiten und Methoden

Das Institut für Bau- und Kunstgeschichte der BTU Cottbus freut sich, David Logan von Godden, Mackey, Logan (GML) Heritage Consultants, Sydney als Gastprofessor für dieses Sommersemester gewinnen zu können und lädt herzlich zu seinen Vorträgen ein.

GML ist eines der führenden Beratungsbüros für Architektur- und Kulturerbe in Australien (<http://www.gml.com.au>).

David Logan ist Architekt mit einem Master in Built Environment und arbeitet seit über 25 Jahren für öffentliche und private Projekte im Bereich des kulturellen Erbes. Seit 1995 ist er einer der drei Leiter von GML. Sein berufliches Erfahrungsspektrum reicht von der praktischen Denkmalpflege, über die Erstellung von Denkmalpflege- und Denkmalmanagementplänen bis hin zur Denkmalebewertung. David Logan ist Mitglied bei ICOMOS Australien, wo er von 1996 bis 1998 den Posten des Vizepräsidenten innehatte.

Die Vorträge finden statt im Zeichensaal im Lehrgebäude 2C der BTU Cottbus (Universitätsstraße, Cottbus)

11. Mai 2010

09:15-10:45 Uhr: Planning and Designing for Heritage Interpretation

13:45-15:15 Uhr: Heritage Sustainability in George Town, Malaysia.

Reflections on a World Heritage Monitoring Mission

25. Mai 2010

09:15-10:45 Uhr: Managing Urban Conservation Areas: A Planning

13:45-15:15: The Burra Charter and Australian Conservation Principles

Bei Fragen wenden Sie sich bitte an Dr. Anke Kuhrmann
(anke.kuhrmann@tu-cottbus.de)

This May the IBK will host a series of lectures by David Logan of Godden Mackey Logan [GML] Heritage Consultants, Sydney

GML is a leading heritage consultancy in Australia which provides advisor and research services in environmental heritage, planning,

interpretation and archaeology (<http://www.gml.com.au/>).

David Logan is one of the directors and principles of GML and has been for the last 15 years. He has over 25 years experience of working in the private and public sector of the heritage management industry. Prior to that he trained as an architect and received a Master of the Built Environment. He has a vast experience of practical heritage processes including master planning, significance assessment and impact analysis. He is an active member of Australia ICOMOS and was their Vice President between 1996 and 1998.

Planning and Designing for Heritage Interpretation
Tues 11 May 09:15-10:45

Heritage Sustainability in George Town, Malaysia
Reflections on a World Heritage Monitoring Mission
Tues 11 May 13:45-15:15

Managing Urban Conservation Areas:
A Planning Perspective
Tues 25 May 09:15-10:45

The Burra Charter and
Australian Conservation Principles
Tues 25 May 13:45-15:15

The lectures will take place at BTU Cottbus in the Zeichensaal
of LG 2C, Universitätsstraße, Cottbus

Reference:

ANN: Umgang mit Kulturerbestätten (Cottbus, 11/25 May 10). In: Arthist.net, Apr 29, 2010 (accessed Dec 18, 2025), <<https://arthist.net/archive/32506>>.